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سرپرستفدراسیونفوتبال:امساللیگایرانبا»VAR«برگزارمیشود

»کمک  داور ویدئویی« به لیگ برتر رسید!

»شركت پیشکسوتان استقلال« بدنبال حل مشکلات استقلال 

هشت؛عددرمزحامدلکوپرسپولیس

یکبازیتاجاوادنگیدرتاریخباشگاه

فدراسیون  گفت:  فوتبال  فدراسیون  سرپرست 
فوتبال ایران اقدامات لازم را جهت برگزاری لیگ برتر 
با کمک »VAR« دنبال می کند و در صورت تأیید 
فیفا٬ یک سوم مسابقات فصل جدید لیگ برتر ایران با 
استفاده از سیستم کمک داور ویدئویی برگزار می شود.

حیدر بهاروند در مجمع انتخاباتی رئیس هیئت 
فوتبال خراسان شمالی اظهار داشت: پرسپولیس با 
برتری مقابل تیم عربستانی و راهیابی به فینال لیگ 
قهرمانان آسیا نشان داد که لیگ برتر ایران به چه 

میزان در آمادگی تیم ها تاثیرگذار است.
وی با اشاره به تعطیلی رقابت های ورزشی در 
با تأکید بر این که تنها رشته فوتبال  ایام کرونا و 
افزود: شاید اگر برگزاری  در زمان کرونا دایر بود٬ 
پرسپولیس  نبود  فوتبال  برتر  لیگ  منظم  و  مرتب 
برتری برسد.  به  نمی توانست مقابل تیم عربستانی 
امسال نیز با رعایت پروتکل های بهداشتی و نظارت 
بیشتر تمام لیگ های فوتبالی و فوتبالی٬ حتی در 

استان های کشور برگزار خواهد شد.
سرپرست فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی 
می تواند  داوری   »VAR« اینکه  بیان  با  ایران 

اشتباهات داوری را به حداقل برساند٬ خاطرنشان 
کرد: فدراسیون فوتبال ایران اقدامات لازم را جهت 

دنبال   »VAR« کمک  با  برتر  لیگ  برگزاری 
می کند و در صورت تأیید فیفا٬ یک سوم مسابقات 
فصل جدید لیگ برتر ایران با استفاده از کمک داور 

ویدئویی برگزار می شود.
فوتبال  هیئت  به  کمک  و  همکاری  از  بهاروند 
خراسان شمالی در جهت برگزاری کلاس های آموزش 
مربیگری و داوری در استان خبر داد و در این باره 
گفت: فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران در 
حد توان جهت برگزاری کلاس های آموزشی، مدارس 
فوتبال، فستیوال و کلاس های ارتقا داوری و مربیگری 

در کنار هیئت خراسان شمالی است.
ایران  اسلامی  جمهوری  فدراسیون  سرپرست 
در پایان با تأکید بر اینکه تیم اترک خراسان شمالی 
می توانست نتایج بهتری در لیگ دسته دوم فوتبال 
خراسان  فوتبال  کرد:  اضافه  کند  کسب  کشور 
همکاری  و  داخلی  امکانات  از  استفاده  با  شمالی 
صنایع مستقر در استان می  تواند جایگاه بهتری در 

فوتبال کشور داشته باشد.

شرکت  گفت:  استقلال  پیشین  مدیرعامل 
که  کرد  مصوب  را  طرحی  استقلال  پیشکسوتان 
بسیاری  گره  می تواند  شود  اجرا  درستی  به  اگر 
کند  حل  را  آینده  در  تیم  این  فنی  مشکلات  از 
.سیدکاظم اولیایی به اتفاقات اخیر پیرامون باشگاه 
پیش  پی حواشی  در  و گفت:  اشاره کرد  استقلال 
هواداران  فراوان  نگرانی های  و  استقلال  در  آمده 
پیشکسوتان  شرکت  باشگاه،  این  پیشکسوتان  و 
برنامه  از  با قید فوریت و خارج  استقلال جلسه ای 
به همراه چند  مدیره  اعضای هیات  و  داد  تشکیل 
پیشکسوت در این نشست تصمیمات مهمی اتخاذ 

کردند. 
جلسه،  این  خروجی  ترین  مهم  افزود:  وی 
بین  از  نفره   ۱۵ فنی  کمیته  یک  تشکیل 
پیشکسوتان این باشگاه و با رای خود آنها بود که 
من فکر می کنم وزارت ورزش در پی منحرف کردن 
این هدف است.اولیایی تصریح کرد: مصوبه ما دقیقا 
»انتخاب ۱۵ پیشکسوت با رای پیشکسوتان، تایید 

بر  ما  تاکید  بود.  مجمع«  حکم  با  و  مدیره  هیات 
مجمع  سوی  از  حکم  صدور  و  مدیره  هیات  تایید 
باعث خدشه  مدیریتی  احتمالی  تغییرات  با  تا  بود 
وارد شدن به کمیته فنی که نقشی تعیین کننده 

در سرنوشت آبی ها دارد، نشود. 
استقلال  باشگاه  پیشین  عامل  مدیر 
مصوبه ای  چنین  ما  حالی  در  ساخت:  خاطرنشان 
داشتیم که در نشست پیشکسوتان با وزیر ورزش 
این  تشکیل  گرفت،  صورت  ایشان  دعوت  با  که 
و  بحث  آن  مورد  در  ما  قبلا  )که  فنی  کمیته 
شخص  تایید  مورد  بودیم(  کرده  گیری  تصمیم 
وزیر قرار گرفت، اما نکته انحرافی آن این بود که 
مدیره  هیات  زمین  به  فنی  کمیته  تشکیل  توپ 
دور خوردن  باعث  و  نیست  این درست  که  افتاد 

می شود. پیشکسوتان  شرکت 
محترم  وزیر  که  این  داشت:  بیان  وی 
محض  به  و  است  استقلال  به  حواسش  ورزش 
می بیند  را  استقلال  پیشکسوتان  جلسه  که  این 

حساسیتش نسبت به موضوعات این تیم افزایش 
نباید  ایشان  اما  است.  خوب  بسیار  می کند  پیدا 
در نشست هایی که با پیشکسوتان محترم باشگاه 
نادیده  را  رسمی  و  صنفی  تشکل های  می گذارد 
یک  استقلال«  پیشکسوتان  »شرکت  بگیرد. 
تشکل کاملا رسمی با مجوز وزارت کشور و تایید 
از  که  جلساتی  چنین  در  و  است  ورزش  وزارت 
سوی وزیر یا هر ارگان و نهادی شکل می گیرد، 
نفرات به عهده هیات مدیره شرکت  انتخاب  باید 
به  دعوتنامه  که  است  این  دقیقا  منظورم  باشد. 
آن  خصوص  در  تا  شود  ارسال  شرکت  دبیرخانه 
ورزش  وزارت  از  که  این  نه  شود  گیری  تصمیم 
تماس  پیشکسوت  چند  با  خودشان  سلیقه  با 

بگیرند. 
خاطرنشان  استقلال  در  مدیریت  پیشکسوت 
رسمی  کاملا  صنفی  تشکل  دو  استقلال  ساخت: 
و قانونی دارد که یکی از آنها شرکت پیشکسوتان 
قالب  در  که  است  نهادی  مردم  کانون  دیگری  و 

سازمان مردم نهاد به ثبت وزارت کشور رسیده و به 
صورت قانونی فعالیت می کند. فدراسیون و وزارت 
ورزش نباید این تشکل های رسمی را نادیده گرفته 
و با دعوت مستقیم از اعضای این تشکل ها باعث بر 
هم خوردن انسجام آن شده و یا به قولی باعث شود 

اصل تشکل ها دور بخورند. 
خصوص  در  باشگاه  این  پیشین  مدیرعامل 
بیان  نیز  سرمربی  انتخاب  و  تیم  کنونی  وضعیت 
داشت: اگر ساختار درستی در باشگاه وجود داشت، 
از این توسط کمیته  انتخاب سرمربی خیلی پیش 
فنی شکل گرفته بود. باشگاه الان در یک بن بست 
قرار دارد و همه مشکلات امروز از نداشتن ساختار 
مناسب و زیرساختهای لازم است. ما یک عمر است 
فریاد می زنیم رفتار یک باشگاه حرفه ای باید اصولی 
و بر پایه خرد جمعی باشد نه با تصمیمات فردی 
سلایق  بر  مبتنی  افراد  که  زمانی  تا  سلیقه ای.  و 
در  بگیرند،  تصمیم  باشگاه  این  در  شان  شخصی 

سرنوشت آن تغییری ایجاد نمی شود.

حامد لک بعد از هشت سال حضور در فوتبال ایران در یکی از 
دشوارترین شریط به پرسپولیس پیوست اما نمایشش به گونه ای بود 

که خیال این تیم را از داشتن یک دروازه بان خوب راحت کرد.
پرسپولیس هشتمین تیم حامد لک است هرچند او چند سال 
پیش خیلی رسمی اعلام کرد که یک علاقمند جدی این تیم است. 
زمانی که در تراکتور بازی می کرد و همزمان دراردوی تیم ملی هم 
حضور داشت زیر پیراهنش لباسی را به تن می کرد که عکس علی 

کریمی شماره 8 اسطوره ای پرسپولیس روی آن بود.
اما اینکه کمتر کسی بعد از جدایی بیرانوند به حضور او فکر کرده 
بود شاید به این خاطر بود که در این سال ها او در بازی هایش برابر 
بازی  در حین  هایش  بازیگوشی  و  داشت  خوبی  نمایش  پرسپولیس 

همیشه تماشاگران رقیب را آزار می داد.
تراکتور دیگر در  از  به غیر  از طرفی لک در سال های گذشته 
بجنگد  قهرمانی  برای  یا    باشد  جدول  بالای  در  همیشه  که  تیمی 
از سوی یحیی گل محمدی  او  انتخاب  این وجود  با  نداشت.  حضور 
برای جانشینی بیرانوند آن هم خیلی زود و در حالیکه انتظار می رفت 
اسامی دیگری مثل رشیدمظاهری و پیام نیازمند گزینه های باشگاه 

باشند، به ترکیب تیم اضافه شد.
این  به  بان های پرسپولیس  فنایی مربی دروازه  و داوود  یحیی 
نتیجه رسیدند که حامد در لیگ قهرمانان دروازه بان شماره یک باشد 
و این ایده خیلی خوب جواب داد. نمایش او در اولین بازی پرسپولیس 
در دور جدید مسابقات که در قطر برگزار می شد برابر التعاون تیم را 

به لیگ قهرمانان بازگرداند. پرسپولیس در حالی که از دو بازی اولش 
هیچ بردی نداشت با این سه امتیاز جان گرفت. او در بازی های بعدی 
مقابل التعاون و الشارجه هم نقش موثری در پیروزی تیمش داشت 
ضمن اینکه تنها گلی که در دور مقدماتی از الدحیل خورد از روی 
نقطه پنالتی بود. عکس العمل ها و جاگیری های خوب ، خروج های 
شجاعانه و حضور موثر در ساختار تاکتیکی تیم باعث شد که بازی 
های او کاملا به چشم بیاید ضمن اینکه دریافت دو گل آن هم از روی 
نقط پنالتی مقابل مهاجمانی چون دراگان سران، بونجاح، عبدالرزاق 

توانسته دروازه اش را بسته نگه دارد. 
در یک هشتم و یک چهارم او برابر السد و پاختاکورهای سیوهای 
نجات بخشی داشت و در دیدار برابر النصر علاوه بر نمایش مطمئن در 
طول نود دقیقه , پنالتی  مایکون ستاره برزیلی النصر را گرفت تا پایه 

های صعود به فینال را او را ریخته باشد.
اگر  بود که  ای  به گونه  قهرمانان  لیگ  درخشش حامد لک در 
دراگان اسکوچیچ او را در لیست نفرات تیم ملی قرار می داد باعث 
تعجب نبود اما این اتفاق نیفتاد. او اما اگر نمایشی که در پرسپولیس و 
در لیگ قهرمانان داشت را در ادامه مسابقات درترکیب این تیم ادامه 
دهد رسیدن مجددش به پیراهن تیم ملی دور از دسترس نخواهد بود. 
لک از سال 20۱۱ تا امروز بارها در لیست تیم ملی بوده اما فقط سه 

بازی ملی در کارنامه اش دیده می شود. 
نکته مثبتی که در بازی دروازه بان شماره یک جدید پرسپولیس 
لک  بود.  مسابقات  طول  در  اش  رفتاری  تغییرات  آمد  می  به چشم 

در لیگ قهرمانان هیچ حرکت اضافه ای نداشت و به نظر می رسد 
در  او  است.  گرفته  موفقیت  و  پیشرفت  برای  را  تصمیمات مهمی  او 
هفت مسابقه یکی از بهترین های تیم بود در بازگشت به ایران بعد از 
رسیدن به فینال  لیگ قهرمانان در هیبت یک ستاره محبوب مورد 
ادامه بازی های درخشان  با  اقبال هواداران قرار گرفت. پایگاهی که 

مستحکم تر هم خواهد شد. 
عدد  با  خاصی  رابطه  انگار  که  بان  دروازه  این  بازی  هشتمین 
هشت دارد اگر با نمایش موفقیت آمیز او و تیم همراه باشد آن وقت 

نام او و همتیمی هایش در تاریخ این باشگاه ثبت می شود.

بی تفاوتی مدیریتی به تیم های پایه استقلال

خارج كردن مهره های فوتبال ایران در اوج دوران فوتبال

تا به حال دیده اید مدیری در باشگاهی منصوب شود و بگوید: 
باشگاه  آکادمی  توسعه  و  پایه  تیم های  در  سرمایه گذاری  به  »من 
برای من هیچ  و جوانان  نوجوانان  رده های سنی  و  ندارم  اعتقادی 
نمونه ای  و جو کنید، هیچ  خیر!هرچه جست  ابداً  ندارد«؟  اهمیتی 
باشد.   معمولاً  پیدا نمی کنید که مقام مسئولی چنین حرفی زده 
دارند سعی می شود  اعتقاد  اصولی  کار  به  که  باشگاه هایی  در همه 
پایه ای جزو  پایه رسیدگی شود. در واقع کار اصولی و  به تیم های 
لاینفکی از برنامه های مدیران آینده نگر است... در عوض تا دل تان 

بخواهد صدها نمونه از نقیض این گزاره موجود است.  
از  چیز  هر  از  پیش  نما،  نخ  و  تکراری  شعارهای  با  مدیرانی 
مخاطب  گوش  و  می گویند  پایه«  رده  تیم های  به  ویژه  »توجه 
در  باشگاه  می کنیم  »کاری  می کنند:  پر  تکراری  جملاتی  با  را 
باشگاه  »آکادمی  شود«،  بی نیاز  بازیکن  جذب  از  آینده  سال های 
را تبدیل به محل پرورش استعدادهای جوان می کنیم«، »مملکت 

و  بارها  ما  همه  این.  نظیر  حرف هایی  و  است«  استعداد  از  پر  ما 
تفصیل  و  طول  با  را  نفس  تازه  مدیران  اینچنینی  وعده های  بارها 
شنیده ایم اما چند صباحی که می گذرد و پای عمل که می رسد، با 

یک »هیچ بزرگ« روبه رو می شویم. 
پایه  فوتبال  و  می شوند  سپرده  فراموشی  به  سرعت  به  وعده ها 
در همان وضعیت رقت انگیزی که بود، دست و پا می زند. حرف های 
صادقانه و البته تکان دهنده علیرضا اکبرپور یکی از مصداق های همین 
بچه هایی  از  استقلال  نوجوانان  تیم  مربی  است.  بزرگ  »هیچ« های 
گفت که وعده غذایی درست و حسابی ندارند، هیچ محلی برای اسکان 
آنها پیش بینی نشده و مجبورند در خانه دوست و آشنا بمانند. چطور 
می شود باشگاهی که در یک سال گذشته چیزی حدود ۱00 میلیارد 
تیم های  اختیار  در  را  تمرین  اولیه  امکانات  و  بدیهیات  کرده،  هزینه 

پایه نمی گذارد؟  
و  کرد  امضا  را  چندمیلیاردی  قراردادهای  پای  می شود  چطور 

عکس یادگاری گرفت اما خرید کاور را برای تیم نوجوانان دریغ کرد؟ 
وقتی درددل های مربی نوجوانان استقلال را می خواندم، به یاد آخرین 
مانده  افتادم که ۴8 ساعت  احمد سعادتمند  تصویری  و گوی  گفت 
با جزئیات کامل از شرح پرداختی های استقلال به این  به برکناری، 

بازیکن و آن مربی می گفت. 
میلیاردها تومانی که هزینه شده و رده سنی نوجوانان، کمترین 
از وضعیت تأسفبار  اکبرپور  از آن نداشته. گلایه های علیرضا  سهمی 
تیم نوجوانان استقلال، البته زیر هجوم حواشی بزرگتری که در اطراف 
استقلال در جریان است، دفن می شود.  باشگاهی که نه مدیر دارد، 
نه سرمربی و نه آینده مشخصی، آنقدر گیر و گرفتاری دارد که کسی 
از شرایط نامساعد بچه های ۱۵-۱۴ ساله غمگین نشود. کاش روزی 
فرا برسد که بخشی از مطالبات هواداران، پیگیری وضعیت بچه هایی 
باشد که عاشقان واقعی این پیراهن هستند.  بچه هایی که به عشق 
استقلال، شب ها در خانه دوست و آشنا، خواب ستاره شدن می بینند.

بگذاریم،  فشار  تحت  را  عربی  تیم های  وقتی 
موفق به شکست آن ها می شویم. این تورنمنت بهترین 
موقعیت برای درک این موارد بود. بازی های متمرکز 
دست تیم های عربی را برای ما رو کرد و توهمی که 
آن ها از قدرت خود برای ما به وجود آورده بودند را از 
بین برد. حالا بهتر متوجه می شویم که آن ها نه تنها از 
ما بهتر نیستند که از فوتبال ایران خیلی هم عقب تر 
هستند. در فوتبال اسم ها بازی نمی کنند، بدن بازی 
می کند. عضله که پیر شد، حتی اگر اسم بازیکن را یک 
تریلی هم بکشد، باز هم فایده ای ندارد. عضله که پیر 
می شود، سرعت بازیکن پایین می آید و تصمیم گیری 
به تأخیر می افتد. تیم های عربی، اسم های پیر شده را 
استخدام می کنند و آنچه اهمیت دارد این است که ما 

فوتبال عرب ها را گم نکنیم.
اطلاعاتسوختهکارشناسانوتوهمزایی

فوتبالعرب
متأسفانه کارشناسان داخلی هم هربار می خواهند 
فوتبال منطقه را تحلیل کنند، فقط اسم ها را حفظ 
می کنند و به عنوان مثال می گویند فلان بازیکن 8۱ 

گل زده، ۵00 پاس گل داده و از این دست آمارها. 
این ها چه اطلاعات سوخته ای است که درباره فوتبال 
می بیند،  ما  آنجا که چشم  تا  ارائه می دهید؟  عربی 
فوتبال  است.  تمام  بازیکنان  این  از  بسیاری  فوتبال 
عرب اما با آوردن این بازیکنان توانسته توهم زایی کند. 
همه ما دیدیم که وقتی قطر، ژاوی را به فوتبال خود 
وارد کرد، پاس های آخرش را می داد و دو سال بعد 
هم در همان قطر مربی شد. این یعنی فوتبالش همان 
زمان هم تمام شده بود. از توهم بیرون بیایید و ببینید 
که پیش روی تان هیچی نیست. نه اینکه فوتبال عرب 

صفر صفر باشد اما صرفاً یک غول پوشالی است.
تیم های عربی البته در شاخه غیرفوتبالی و از نظر 
قدرت مالی و قدرت مدیریتی که در ای اف سی دارند، 
موفق می شوند در عرصه های مختلف حرف خود را 
پیش ببرند. همه می دانیم که ای اف سی یک محیط 
سالم ورزشی نیست. چنانچه فیفا هم با ماجراهایی 
که  شد  مشخص  آمد،  وجود  به  پلاتینی  درباره  که 
درگیر مراودات غیرقانونی است. حتی درباره اهدای 
زیادی  به قطر هم حرف و حدیث های  جام جهانی 

مطرح می شد. آنجا که فیفا بود، درگیر این مسائل 
شد، اینجا که دیگر کنفدراسیون فوتبال آسیاست و در 
بسیاری از مواقع نشان داده اند که حرکات شان مطابق 
یک موسسه حرفه ای نیست. حتی بنده معتقدم که 
ای اف سی با نفوذ سران فوتبال منطقه، برای جلوگیری 
از رشد فوتبال ما در آموزش هم به صورت هدفمند 

برای کلاس ها مدرس می فرستد.
خارجکردنمهرههایفوتبالایراندراوج

دورانفوتبال
از طرف دیگر همین تیم های عربی، چنان فوتبال 
فوتبال  در  بازیکنی  بار  هر  که  می کنند  رصد  را  ما 
ایران به دوران اوج خود می رسد، تیم های عربی به 
سرعت با پیشنهادهای مالی بالا، او را وسوسه می کنند 
بیرون  ما  فوتبال  از  را  او  اوجش  دوران  همان  در  و 
فرهاد مجیدی،  دایی، علی کریمی،  می کشند. علی 
مجتبی جباری و خیلی از بازیکنان دیگر ما درست 
در روزهای اوج فوتبال خود با پیشنهاد تیم های عربی 
مواجه شدند. این یک سناریوی تعریف شده از سوی 
آن هاست تا تیم های باشگاهی ما را با خروج بازیکنان 

توانمند تضعیف کنند و در مسابقات آسیایی از ما پیش 
بیفتند. وقتی این بازیکنان در دوران اوج خود از فوتبال 
ما خارج شدند، دیگر حتی وقتی برگشتند، بازیکنان 
سابق نبودند. چون بدون شک آن ها برای پیشرفت 
بازیکنان ما این کار را نکرده اند و طبیعی است که 
شرایط آب  و هوایی و نوع تمرینات این تیم ها بازیکنان 

ما را برای همیشه از این دوران اوج دور می کرد.
سهروشعمدهتیمهایعرببرایعبوراز

تیمهایایرانی
با  چیز  هر  از  پیش  عربی،  تیم های  بنابراین 
توهم زایی به تیم های کشورهای دیگر از جمله ایران، 
قدرت پوشالی خود را القا می کنند. در وهله دوم از 
طریق اعمال نفوذ در داوری ها و ای اف سی و در مرحله 
از چرخه  ما  مهره های  بهترین  کردن  خارج  با  سوم 
فوتبال کشور، سعی دارند به هر قیمت شده، از فوتبال 
داشته  را  هشیاری  این  باید  اما  کنند.ما  عبور  ایران 
باشیم که به همین ترتیب فوتبال آن ها را دنبال کنیم، 
اتفاقات را تفسیر کنیم و هر چه بیشتر بشناسیم شان، 
خواهیم دانست که عبور از آن ها برای ما دشوار نیست.

صعودچشمگیرپرسپولیسبهرده
چهارمبرترینباشگاههایآسیا

باشگاه های  رنکینگ  تازه ترین  براساس   
صعودی  با  پرسپولیس  باشگاه  جهان،  فوتبال 
چشمگیر در رتبه ۹۴ جهان و چهارم آسیا قرار 

گرفت.
به تازگی  ایران  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
لیگ  فینال  به  عربستان  النصر  برابر  پیروزی  با 

قهرمانان آسیا صعود کرده است.
قهرمانی  چهارمین  این  از  پیش  تیم  این 
نیز  ایران  فوتبال  برتر  لیگ  در  را  خود  متوالی 
تجربه کرده و این دومین سالی است که راهی 
کهن  قاره  باشگاهی  رقابت  معتبرترین  فینال 

می شود.
تارنمای فوتبال دیتا بیِس در  این بین،  در 
از  جهان  فوتبال  باشگاه های  رده بندی  تازه ترین 
صعود 2۹ پله ای سرخپوشان در رنکینگ جهانی 

و جای گرفتن در رتبه چهارم آسیا خبر داد.
رده  در  تهران  استقلال  رده بندی  این  در 

دوازدهم آسیا و 220 جهان قرار دارد.

کاربزرگسرخپوشانتهرانیدرلیگ
قهرمانانآسیا

اینکه  بیان  با  پرسپولیس  سابق  بازیکن 
سرخپوشان تهرانی کار بزرگی را در لیگ قهرمانان 
آسیا انجام دادند، گفت: قهرمانی این تیم در این 
در  ترابیان  نیست.رضا  دسترس  از  دور  مسابقات 
و  عربستان  النصر  برابر  پرسپولیس  پیروزی  مورد 
رسیدن به فینال لیگ قهرمانان گفت: ابتدایی که 
پرسپولیس  تیم  سرمربی  عنوان  به  محمدی  گل 
معرفی شد خیلی خوشبین نبودم که با تغییراتی 
که در این تیم صورت گرفته است بتواند نتایج قابل 
قبولی کسب کند.وی ادامه داد: رفتن چند بازیکن 
قدیمی، اضافه شدن تعدادی بازیکن جدید و عدم 
هماهنگی آنها می توانست به پرسپولیس ضربه بزند 
اما خوشبختانه نفرات جدید انگیزه بالایی داشتند 
تا بتوانند خود را ثابت کنند و همین مسئله باعث 
بازیکنان  بین  لازم  هماهنگی  زود  خیلی  تا  شد 
خوبی  نتایج  تیم  این  و  آمده  بوجود  پرسپولیس 

کسب کند.
ایران تاکید کرد:  ملی پوش سابق تیم ملی 
را  آنها  بازیها،  فشار  اینکه  با  تهرانی  سرخپوشان 
خسته کرده بود عملکرد بسیار خوبی برابر النصر 
عربستان داشتند و توانستند این تیم را شکست 
داده و به فینال لیگ قهرمانان راه  پیدا کنند. به 
نظر من با هماهنگی ای که در پرسپولیس وجود 
و  نیست  دسترس  از  دور  تیم  این  قهرمانی  دارد 
سرخپوشان می توانند جام قهرمانی را بالای سر 
بین  شده  ایجاد  فاصله  اینکه  مورد  در  ببرند.وی 
را  پرسپولیس  فینال شرایط  و  نهایی  نیمه  دیدار 
تغییر خواهد داد یا خیر، گفت: با توجه به اینکه 
بازیها خیلی فشرده بود و بازیکنان دچار خستگی 
زیادی شده بودند به نظرم این اتفاق می تواند برای 
پرسپولیس مثبت باشد. زیرا هم استراحت خواهند 
کرد و هم در لیگ که از ابتدای آبان شروع خواهد 

شد به هماهنگی بیشتری خواهند رسید.
ترابیان در مورد عملکرد یحیی گل محمدی 
هم گفت: یحیی در لیگ قهرمانان بهترین مربی بود 
و حالا انتظارات از او بالا رفته است. خوشحالم که 
گل محمدی توانست خود را در پرسپولیس ثابت 
کند. البته او مقابل استقلال به دلیل نداشتن تمرکز 
یا اشتباهات فردی بازی را به رقیب همیشگی اش 
واگذا کرد و این مسئله باعث شد تا برخی هواداران 
باید  او موضع گیری کنند ولی  پرسپولیس علیه 
طرفداران به یحیی اعتماد کنند و اجازه دهند او با 
آرامش کارش را انجام دهد. حمایت آنها می تواند 

باعث دلگرمی گل محمدی و بازیکنانش باشد.
مدافع سابق پرسپولیس در پایان و در پاسخ 
در  توانند  آیا سرخپوشان می  این پرسش که  به 
فینال امسال سنت شکنی کرده و به قهرمانی دست 
پیدا کنند، گفت: در سالهای گذشته هرگز مقابل 
تیم های شرق آسیا در فینال موفق نبوده ایم اما 
امیدوارم امسال این اتفاق رخ دهد. با شناختی که از 
بازیکنان پرسپولیس دارم و احساس مسئولیتی که 
آنها نسبت به کشور و هوادارانشان دارند امیدوارم 
بتوانند فینال لیگ قهرمانان را با پیروزی به پایان 

رسانده و جام قهرمانی را به ایران بیاورند.

کشمکشهابیندوباشگاهاستقلالو
نساجیبرسرپول

و  استقلال  باشگاه  دو  بین  کشمکش ها 
جمع  به  فکری  محمود  انتقال  برسر  نساجی 
پول  خاطر  به  فقط  حاضر  حال  در  آبی پوشان 
فکری  جدایی  به  راضی  ابتدا  از  نساجی  است. 
اسمی،  واسطه های  برخی  پادرمیانی  ولی  نبود 
نظری جویباری را قبل از مسابقات لیگ قهرمانان 
کرد  اعتراف  آن  در  او  و  مصاحبه  به  وادار  آسیا 

استقلالی ها فکری را می خواهند.
و  فکری  مذاکرات  دیگر  بار  اما  آن،  از  پس 
از  استقلال به فراموشی سپرده شد در حالی که 
نظر این مربی و مدیران استقلال هیچ چیز تمام 
شده نبود. همان زمان هم موضوع پول بود. همان 
۴ میلیاردی که قرار بود در ازای این انتقال باشگاه 
استقلال به باشگاه نساجی بپردازد، ولی نپرداخت 
و مجبور شد با نامجومطلق به لیگ قهرمانان آسیا 

برود.
با این حال، حتی دوشنبه نیز همه چیز تمام 
شده بود و توافق بین این مربی و باشگاه استقلال 
و حتی باشگاه نساجی حاصل شد. به همین دلیل 
اعلام  را  استقلال  در  فکری  رسانه ها سرمربیگری 
عملی  استقلالی ها  مالی  وعده  وقتی  ولی  کردند، 
نشد مدیران نساجی که تا آن زمان سکوت کرده 
بودند، سکوت خود را شکستند و از فکری خواستند 

در تمرینات نساجی حاضر شود.
پول  حاضر  حال  در  نساجی  اصلی  مسئله 
این  باید  می خواهد  را  فکری  اگر  استقلال  است. 
۴ میلیارد را بپردازد. چک و وعده های بلندمدت 
هم باعث نمی شود نساجی به این انتقال رضایت 
دهد. تیم نساجی مربی فصل بعدش را هم انتخاب 
کرده، ولی می داند که اگر فکری را در ازای وعده ۴ 
میلیارد تومانی به استقلال بدهد هرگز دستش به 
پول نمی رسد. از این رو فعلا سرمربی تیمش را نگه 
داشته و زمانی به او برای حضور استقلال رضایتنامه 

می دهد که پولش را نقد دریافت کند.

علینژاد:نقشیدرانتخابسرمربیندارم
حضورشبانهمعاونوزیردرباشگاه

استقلال
معاون وزیر ورزش برای جلسه با سرپرست 
باشگاه استقلال وارد ساختمان این باشگاه شد. 
دقایقی  ورزش  وزیر  معاون  نژاد،  علی  مهدی 
استقلال  باشگاه  وارد   ۱۹ ساعت  حدود  و  قبل 
شد. در حالی که هنوز تکلیف سرمربی این تیم 
استقلال  و  نشده  مشخص  رو  پیش  فصل  برای 
در بلاتکلیفی به سر می برد، علی نژاد هم پاسخ 
ورزش  وزیر  معاون  نداد.  خبرنگاران  به  روشنی 
دیدن  برای  گفت:  باشگاه  در  حضورش  درباره 
اینجا آمدم. می خواهم آقای مددی را  دوستان 
ببینم.  وی درباره وضعیت سرمربیگری استقلال 
از هیات مدیره و  باید  را  این سوال  عنوان کرد: 
مدیرعامل بپرسید. من نقشی در انتخاب سرمربی 
استقلال ندارم.باید دید خروجی جلسه علی نژاد 

با سرپرست باشگاه استقلال چه خواهد بود.

شیخدیاباتهبااستقلالفسخکرد
استقلال  با  را  قراردادش  رسما  دیاباته  شیخ 
به حساب  باشگاه  این  بازیکن  دیگر  و  کرد  فسخ 
نمی آید. دیاباته ماه گذشته نامه ای به باشگاه داد 
و تهدید کرد در صورت عدم پرداخت دستمزدش، 
یکطرفه فسخ خواهد کرد. حالا و پس از پرداخت 
نشدن دستمزد این بازیکن، دیاباته و مدیر برنامه اش 
نامه فسخ قرارداد را هم به باشگاه استقلال ارسال 
فیفا.  فوتبال  جهانی  فدراسیون  به  هم  و  کردند 
بنابراین اگر استقلال با این بازیکن تسویه حساب 
نکند، یک شکایت به شکایت های باشگاه استقلال 
در فیفا اضافه خواهد شد. وکیل دیاباته فسخ قرارداد 

این بازیکن را تائید کرد.

اعزامدوتیمملیفوتسالوفوتبال
بهتاشکند

مهدی محمد نبی دبیرکل فدراسیون فوتبال 
تیم های ملی فوتبال و فوتسال را به مقصد تاشکند 
بدرقه کرد.محمد نبی دبیرکل فدراسیون فوتبال در 
مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال و فوتسال بزرگسالان 
گفت: این نخستین بار است که دو تیم ملی فوتسال 
و فوتبال به طور همزمان و با یک پرواز عازم می 
شوند.نبی خطاب به اعضای تیم ملی فوتسال گفت: 
به شما و کادر فنی خسته نباشید می گویم. این 
سفر برای اولین بار انجام می شود و به همراه تیم 
فوتبال با پرواز و مسیری اختصاصی عازم هستید. 
در واقع این امر تجربه جدیدی برای تیم های ملی 
ما است.وی ادامه داد: با توجه به جلسه فدراسیون 
که با باشگاه پرسپولیس در خصوص شکایت النصر 
پیش آمده، در زمان مقتضی به جمع شما ملحق 
ملی  تیم  قدرت  و  آمادگی  افزود:  خواهم شد.وی 
فوتسال ما در آسیا و جهان مشخص است. تا جایی 
که می دانم جام ملتها در کویت در زمان جدید 
توان  برگزار می شود و فدراسیون در  اعلام شده 
خود با اعتبار و با منابع محدودی که دارد، در این 
شرایط سخت تلاش می کند تا تدارکات لازم در 
موعد مقرر انجام شود. همه اینها در کنار غیرت و 
نبوغ شما است که از بین ۱00هزار فوتسالی اینجا 

در تیم ملی هستید.

تساویتیمهایبادرانومسکرمان
تیم های بادران و  مس کرمان در یک بازی 
دوستانه به تساوی رسیدند. بادران و مس کرمان 
که هدایت این دو تیم بر عهده فرهاد کاظمی و رضا 
مهاجری است، دیروز در زمین ورزشی هما واقع در 
فرودگاه مهرآباد به مصاف هم رفتند که این بازی 
با تساوی دو بر دو به پایان رسید.یکی از نکات این 
بازی اعتراض بادرانی ها به عملکرد داور مسابقه بود 
و آنها معتقد بودند که داور یک پنالتی اشتباه به 
سود مس گرفت و پنالتی مسلم روی فرزاد حاتمی 
هم دیده نشد. در نهایت اما این بازی دوستانه چهار 
گل داشت که سهم هر تیم دو گل بود.دو تیم مس و 
بادران از مدعیان کسب سهمیه لیگ برتر در رقابت 
های پیش رو به شمار می روند که رفته رفته در 
هستند.فصل  خود  تیمی  شکل  کردن  پیدا  حال 
گذشته مس کرمان با مجتبی حسینی به خاطر 
یک گل کمتر از صعود به لیگ برتر بازماند و حالا 
آنها با رضا مهاجری مربی سرشناس لیگ برتر طی 
سال های اخیر به دنبال رسیدن به این مهم در 
شرایطی هستند که تغییرات زیادی در ترکیب آنها 
ایجاد شده است. در سوی دیگر تیم بادران که تا 
هفته های پایانی شانس لیگ برتری شدن داشت، 
سال جدید را هم با فرهاد کاظمی آغاز خواهد کرد 
و این تیم هم نسبت به سال گذشته جوان تر شده و 
البته چند بازیکن با تجربه در این تیم توازن را ایجاد 
می کنند.رقابت های لیگ یک از تاریخ ۱2 آبان ماه  
آغاز می شود و در پایان دو تیم از ۱8 تیم حاضر در 

این مسابقات به لیگ برتر راه خواهند یافت.

غلبهفولادخوزستانبرتیمعنایتی
تیم فولادخوزستان در دیداری دوستانه برابر 
هوادار به پیروزی 3 بر ۱ دست یافت. تیم فولاد 
خوزستان که از شنبه در کردان کرج اردو زده، 
از ساعت ۱۵ روز سه شنبه در دیداری تدارکاتی 
رضا  هدایت  تحت  تهران  هوادار  تیم  مصاف  به 
عنایتی رفت و در نهایت این دیدار با نتیجه سه 
بر یک به سود فولاد به پایان رسید. در این دیدار 
تیم  برای  بزرگ  عارف غلام پور)2گل( و شروین 
فولاد گلزنی کردند و البته فرشاد احمدزاده نیز 

یک پنالتی در نیمه نخست از دست داد.
دیدار  دو  این  از  پیش  فولادخوزستان  تیم 
دوستانه در تهران مقابل بادران و پورا به میدان 
تا در  رفته بود و موفق به دو پیروزی شده بود 
فصل  شروع  از  پیش  خود  پیاپی  بازی  سومین 
دیدار  این  کند.در  کسب  را  برد  سومین  بتواند 
دیدار  دو  مانند  به  فولاد  سرمربی  نکونام  جواد 
کرد  استفاده  خود  بازیکنان  تمامی  از  گذشته، 

تا همه بازیکنان در شرایط مسابقه قرار بگیرند.
که  بود  هوادار  تیم  میدان  این  دیگر  سوی 
های  رقابت  در  را  خوبی  بسیار  دوم  فصل  نیم 
اینکه  به  توجه  با  حالا  و  کرد  سپری  یک  لیگ 
شاگردان رضا عنایتی چند هفته ای می شود که 
تیم های  از  یکی  اند،  آغاز کرده  را  تمریناتشان 
آماده مسابقات لیگ یک خواهند بود که از تاریخ 

۱2 آبان ماه آغاز می شود.
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